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26_00s GÓBNn PRoToKóŁ NrXXI/2012
teł, 30-23-047

z obrad sesji Rady Gminy Górno odbyĘch w dniu 28 czerwca 2012 roku

w lokalu Urzędu Gminy w Górnie,
ŚŃę .o"po"ąto o godz. 9.00 zakończono o godz,14,00

Lisia obecności Radnych w zilączeliu,
W sesji ponadto udział wzięli:

1. 
-Pan 

Przęmysław Łysak- Wójt Gmtny

2. PanPawęł Marwicki - Zastępca Wójta

3. Pan Stanisław Synowiec- Komendant OSP

4. Pani Danuta Kisiel - wspóŁwłaściciel Przedsiębiorstwa Handlowo-

Usługowe go Marian Kisiel
o.- 

*ki..ońnicy 
referatów, jednostek organżacyjnych oraz soĘsi

Porządek obrad:
l. Otwarcie sesji i shvierdzenie jej ważności,

2. Przylęcieporządku obrad sesji,

3. kńócięprotokołu z poprzedniej sesji,

4. WĘjęcieuchwał w następujących sprawach:

tl w sprawie zańerdzenia sprawozdania finansowego wraz ze

sprawozdaniem z wykonania b"P"q za2011 rok

2/ w sprawie ,.a"i.L,,iu absolutorium Wójtowi Gminy Górno z tytułu

wykonania budżętu za2all rok
3/ w sprawie zmian w budżecie gminy naZOLZ rok

4/ w sprawie "--ń} 
Wi"toletniJj Prógnozy Finansowej Gminy na lata20l2-

2022
5/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr l miejscowego planu

zagospodarowanii prŻesfizennego gminy Górno "Górno" _

6/iv sprawie prry:€"^Gminnej Ńidjl9ji Zabvtków {a lmlv §Omo
7/ w sprawie ;;;;; u"t,,Ó Nr.xvirtło/2ol2 Rady Gmrny w Górnię

z dnia 29 ^*;;-;ńroku 
w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Górnie

8/ w sprawie ń;; ij.il*ł N. XY.IvL47l2012 Rady Gminy w Górnię z

dńa29marca20l2rokuwsprawleutworzeniaZespołuSzkółwWoli
Jachowej

5. Informacja W ójta zdziałalności międzysesylne1,

6. Irrterpelacje, wolne wnioski,
7. Odpowiedzi na interpelacje,
8, Zamknięcie obrad sesji,

Ad.1. Sesję Rady Gminy otworzl i przewodnrczvł obradom Pan Grzegorz Skiba

Przewodniczący Rady Gminy, który stwierdził , żę w sesji bierze udział 12 radnych

i;;ffiy 
-P; 

Stńsław- Ćearo, Pan,łnłzej !f1:":,?an Jacek Krajcwz

:;;ii;iu l nuau C.inv jest władana do podejmowania uchwał, 
r\



Ad.2-
Przewodniczący Rady Gminy przekazal głos Zastępcy Wójta Panu Pawłowi

Marwickiemu:
_ órr.i"łtv_ prosić aby projekt uchwaĘ który państwo otrzymaliście dzisiaj przed

,..ńJotv""ą"y prreUari-i środków finansowych dla Komendy Miejskiej Policji

rłĘ"i.u"r, ,iłua się jako pierwszy w porządku obrad gdyż jest to wiĘące ze

zmianami w buclźecie. Sńtd;" 
" 

rl-ęrraantóm odbyło się , kiedy już zostaĘ do

Pństwa wysłane materiaĘ na sesję,

Głosowanie nad wniostiem pan frarwickiego nad wprowadzenia do Porządku obrad

jako pkt.1 uchwĄ *--p,"*" przeka,ńa środków finansowych dla Komendy

Miejskiej Policji w Kielcach.
W giosowaniu bięrze tldzial 1 2 Radnych,

Wniosek zostń przyjęq jednogłośnie,

Rada Gminy przystępuje do głosowania nad porządkiem obrad,

- W głosowaniu bierze udziń12 radnych,

P'oŁądekobrad został przyjęty jednogłośnie - 12 "zł'

Ad.3
RadaGminyprzystępujedogłosowanianadprzyjęciemprotokołuzostatnleJsesJl.
W głosowaniu bierzęldziŃ 13 Radnych,

Wyniki głosowania:

- l0 radnych,,za"

- 0 radnych ,przeciw"
- 3 radnych,,wstrzymało się"

Ad.4 pkt l
Zastępca Wójta Pan Paweł Marwicki:
- Ustawa o Policji a także Ustawa Samorządowa dale 1oZ]ry9ść wspólnego

- porozumienia nu *o"}, ł**g" Samorząd.w części finansuje _dziŃania 
z zakresl

;ń;;;";cyjnych, do tego porozumlenla potrżebna jest uchwała Rady Gminy,

która daje delegację a" WOit" i .jest to kwotu S,OO0,0O ź ta rok , Z Ęch środków

ńnunro*un" ,ą-pńaoo""atywn9 patrole Policjantów z Gminy Górno,

Pani Radna Dorota Kot:
_Mam pytanie ? czy ńze zastępcawójta wnosió do porządku obrad, bo wójt tak,

Radni taĘ ale czy Z;ńil;;; tutaj wąĘliwości, to tylko 1+ dlu. formalności,

Chodzi oto, żeby .;ii; *yJ aślić', zeby potem nie było jakiś niejasności jak

przejdzie uchwała.
Pan Radny Jan Sikora:

DlaformalnoŚcitozgłoszonejestnieprawnie.NiemawStatuciezapisu,że
Wicewójt ma prawo z$aszńiawniosku do porządku obrad,

Zastępca Wójta Pan Paweł Marwicki:
W ustawie o sńorządzle gminnym jest zapis, że Wicewójt zastęPuje WÓjta



i uzupełnia go.

Radny Pan Jan Sikora:
Jeżeli był obecny Wójt to dlaczego Wicewójt?

Wójt Gminy Pan Przemysław Łysak:
_To nie piei_ws"y razby|a taka"syalacja, że Wicewójt zgłłszŃ,wńoski do porządku

obrad. Dzisiaj ,auj" 
^l,łii, 

i" ńos io.,rs p,odpowiedział J+ zan:Yazy,liśmy, Pani

Skarbnik przedstawiary*ń nnu",owe, ParrWióewójt zastępuje w innych sprawach,

dla mnie nie ma Zaa{teio problemu ja mogę te uchwaĘ wprowadzać, literalnie

podchodząc do tego to'pr*on*l"y tuU Zastępcy nie byli by potrzebni na sesji,

ffi;;;d"i; ,"rj" ivŁ p"J"t.r" pro*aCIone i nie było problemu, przyjęliście

poLądek obrad, był moment, że można było reagować,

Żastępca Wójta Pan Paweł Marwicki:
{Jrtur"u o Śamorządzie mówi wyuimie, że Wójt kieruje urzędem przy pomocy

pracowników.
Radna Pani Dorota Kot:

Chodzimiosamfaktwprowad.zeniadoporządkuobrad'nieoto,ŻeSkarbnik
zabiera głos czy ktoś inny.

Pan Radny Władysław Kowalczyk:
Byłem świadkiem napadu juk ą*ł1 kilku osób podjechała pod sklep,

zadzwoniliśmv nu poii.ję, ńi iz, pJauiis*y numery samochodów, minął juz

miesiąc jak niema ż^ń;iodpowiedzi, Wzy niiatizszej okazji 
^p.t?: 

ich w jaki

sp;;;-";*..*"rrio*utl. Nu 
"astępny 

dzień pod innym sHepem pobili klienta,

Pan Radny Marek Kaleta:

W ustawie o samorządzie gminnym jest napisane, że z inicjaĘwą

uchwałodawc"ą -vr'ępui, łO:Ti"t ńpa iadnvch, prosiłbym na przysńość, żeby

uniknąć tatictr nieporoil'-ieir, niect foriąpl Wójt a referuje osoba, która ten projekt

przygotowała.
Pan Wójt Przemysław Łysak:

Takie rytuacje byĘ od początku kadencji, dzisiaj pierwszy syg:tuŃ na tęn temat,
.- 

myślę, że nieporozumienia nie ma,

ń.ńani""ł"v Rady Gminy Pan Grzegorz Skiba:

IJwńam, ze z niĆjatywą ucńwałodawczą wyszedł Wójt a zreferował

Wicewójt, _!^._.^L

Vrre-oan 
"rą"y 

Rady Pal Grzegorz Skiba odczytuje treś9 1r"hy_lry 
w sprawlę

prrek*u^uś;;dków ń;sowych"dla Komendy Miejskiej Policji w Kielcach.

fu głosowaniu bięrzeudział 13 Radnych,

Raóa Gminy przystąpiła do głosowania nad w/w uchwałą,

Wyniki głosowania:

- 8 radnych,,za"

- 0 radnych ,,przeciłv"
- 5 radnych,,wsfizymało się"

Uchwała została pr;i{"p;;;;Radę Gminy (uchwała Nr XXVI66/2012 stanowi



zńącznk do protokołu).
Ad2
Pani Skarbnik Marzanna Jop:

Sprawozdaniafinansowe,któreofizymaliściePństwonasesjesporządzanesą
na podławie ksiąg rachunkow}ch, obrazują slT_majątku gmlnv, d9 końca kwietnia

,pri.,o"auniu prrłkury*uo"*iao'n"gionutlej!ńy obrachunkowej, ustawa obliguje

O'o 
"ut "l".ar.nia 

tych spraw ozdńpoprzezpodjęcie stosownej uchwĄ,

łzęwod,,ic"ącynadyranGr,egooSkibaodczytujetreŚć'uc|rwaĘwsprawie
)łńurir""ri sprawozdania finansowego wraz zfr sprawozdaniem z wykonania

bu&żetu za201l rok.
W głosowaniu bżerzeudziń 13 Radnych,

nuóu C*niny przystąpiła do głosowania nad w/w uchwałą,

Wyniki głosowania:

- 8radrrych,,za"

- 0 radnych ,przecivł"
- 5 radnych,,wstrąlmało się"

Uchwała zośŃa" prĄętapne)Radę Gminy (uchwała Nr XXIJl6,1l2012 stanowi

zńącznk do protokołu).

Ad3
PaniSkarbnikMarzanlalopprzypomnińa,żędomateriałównasesjęzostało
;;ł";"* sprawozdanie;piń; i *,strocr3 dokonała jego prezentacji,Radni zostali

;;;ńiińi"z " 
opi"iiń.gionalnej Izby obrachunkowej w sprawie wykonania

buóżetu za20|l rok-
Ń""ępri" Przewodniczący Komisji _Rewizyjnej Pan Tadeusz Kmieć odczltał

,"rr'ńu opinię negiorralnej IzĘ Plra9nu$owej w sprlwie opinii. o wniosku

Lńi!:i n.*Lvin".l aoi"rą"ćso ułzięlenia absolutorium Wójtowi Gminy za 20Il

rok.
ń""-odrric"ący Komisji Ronłoju Społeczno Gospodmczego i_ Budżetu Pan

inłŃŃ Kowalczyk,ioi"rłł, z" na posiedzeniu większość członków komisji

podczas nieformalnego gi"."*rii" opowedziała się za udzieleniem absolutorium dla
'ŃJjtą 

ostatec ,na zaŚ dĆcyria zostanie podjęta po dyskusj i, 
.

iń*oaoi"rą"y Rady G;;y Pan Grze§Órz Skiba przyponni!, z9.absolutorium

"ar"iŃ WOlń*i oi" j.J pŹy,nuw un" ń i"go wycląd lub czy ktoś lubi Wójta ale

:"I)łl"aał":ę budzń "izoit rok i zaproponował otwarcie dyskusji.
"Głos 

zabrał WO1 Cmlny Pan Przemysław Łysak:
.Bardzosięcieszę,żewszystkoiesttat.klarowneinięmapytńcodowykonania
buóżetu za 201l.ot< uo m]stę ,"ze kazdy z nas podejmuj e decyzje odpowiedzialnie

i'-, *g".*tami. IrbiegŁy.ok nie był łaiwy, udało nam się po ośmiu latachprzyląó

plany przestrzęnnego iug*poau,9*ania, Pani Radna z Cedzyny wnioskowała

ińLrłiri pińę.i""pr-,i* iej miej9c,owoś9i.tak.też "o"uł:.::.,Ti"ne 
Poprzedni

rok to równie ż temat ołry"rłń"i sóietow jak wiemy pozostawiono nas w trudnej

_ń"";i,;"r, i" .o*r,iez iot anonimów, donósów i na to nie mamy wpływu. Mimo



w§zy§tko opioia o gminie staje się coraz lepsza,możemy kźdemu spojrz9ć w oczy z

p.ń oapó.iedzia'lnoscią. }eeeli chodzi o inwestycje to jedna z nich jest ta
o"ryir"rilniu * norry- miejscu zaproponowana ptzęz radnych na zebraniu

wiejskim. Drugą sprawą jest Ódwodnienie w Cedzynię, za którym wnioskowała

ąadna z tej mĘscowości, wszystko jest na dobrej drodze może_ nawęt uda się to

zrobić kornpleksowo w innej teóhnologii, opinie RIo dotyczące finansów gminy są

pozytvwne, problemem jesi w dalszym ciryll zadŁażenie, gminy nie zadłlżany

starańy się ien dług spłacać. chciałem przypomnieć o zadłużeniu zwlązka Gmit

óo. śri,lioińzystici, który to dług spłacamy, mówi się o tym corźu częściej, że ten

dfug będziemy musięli wprowadzić do naszego zadhlżęnia,

Pan Radny Andrzej Łakomiec:
padły tutaj zastrzężenia co do pracy wójta: wyłączęnie ośwjetleniabez zgody

Rady Gmńy następnie sprawa cnoan*a w Bęczkowie, pieniądze te nie zostały

wykorzystane ale 
-żostńy 

przeniesione na ten rok i nie wiadomo czy zostartą

ńto.ł*tuo" , kanalizacla 
-zostńa 

ukończoną nie zgodnie z projektem, alę nie

- ,r."yr"v, którzy chcą są podpięci. Napomniał Pan Wójt, że jest zĘ rozgJ.os na temat

gloiny, bo to przeciiZ sponro.ui" Pan Wójt i,z. jego grona ktoś. powiadomił o tym

Óstatnim donósie, pani'dziennikarka powiedzińa , że dzwonione było z gminy

i""ir" Policja ńe' zaczę)a sprawy jeŚzcze nie wiadomo, czy to prawda czy ńe
piu*au a ii ,,Yctlo Dn*,pis;e, tó jest ata mnie nie w porządku. Nie wiem, komu

Li"zy nuiy^óonosie, lwŁan,,żetakie sprawy powinny być po cichu załatwiane,

Pan Wójt Przemysław Łysak:
_Jezet óhodzi o oswieuónlę to od mieszkańców nie mam żadnych uwag, mówię to z

pełną odpowiedzialnością wszystko zostało. zrobionę zgodnie z prawem nie

iot "et 
ra tyła do tego ucf,wała. oświętlenie nie ma wpływu na nieszczęścia, zginĄ

izłowiek w krajnie-przy pełnym oświetleniu. w łm roku wprowadzili nowość,

oszczędnościow e poedsięwrięóie na konserwację oświetlenia, w. umowie został

""*riv 
p*ł , ze ł ciryl roku w 20 punktach. świetlnych wymieniane są lampy na

.n".goo."""ęaoe, jezel|chodzi o chodnik to nie rozumiem pytania, pięniądze byb

i .ii"łroanii. teźiędzię. sprawy kanalizacji,ą robione zgodnie z prawem. wójt nie

.ń^;ń. ,,Echa Dnia" tylko ńJuk wszystkie samorządy promujemy naszą gminę,

ńrł t.i o(oło tooo zł ńiesięcznie, inne gminy posĄ naszym śladem. w dodatku

pi".ir:ą.v- nasz region nie b}ło aĘkułów o donosach. Gołoborze kosztowało 2000

a, u'pio^ocja w Echu iołowę teg9 i ma większy zasięg, Nowatorskim

pi".a.ió*"ię.ióm jest rowniez opłita ttimatyczna z któĘ gmina będzie czerpaó

dochód. IJwużam Panie Łakomiec, Ze więcęj nas kosźują artykuĘ o których Pan

iożęsrwięcej wiedzieó, pokazując e nasza gminę w nęgatywnym świetle np,o wiatę

przystankowa'o brak energii, o psa, kanalizację, Tu proszę liczyćkosńy,
Pan Radny Andrzej Łakomiec:

Rozmawiałem zPańądziennikuz,ja tego nie kryję, że jest cetlzlrą ja coś

z$aszam a pani dziennikar) tego nie piŚze_ Nie wiem czy gminę staó aby §le
i|*"^nt*, ,,Echa- kupować i |otem tó idzie la roąakę, tęraz latem to może do

ińvcń celów, l*vńam,Łe jeze|iktoś chcę sobie kupić ,,Echo" to sobie kupi, a nie, że



by gmina sponsorowała gazetę do wyrzucenia, ludzie biorą ile pod pachę mogą

wńąć.
Pan Radny Wadysław Kowalczyk:

Opinia Regionahejlzby Obrachunkowej nie może być inna niżpozyĘwla,la
kazdej sesji ".lńa.yit* 

iirr*.o*y, plan wydatków i dochodów. Niepokoi mnie

ódilij inwestycyjne] ń^.""i" a.ogi w Krajnie, chodniki w Bęczkowie, droga

w Radlinie, odwodnienió * c"aryrri" 
"ąto 

rr""ry, które były r]anowane ale nie są

ńńi;"., zuałr,zęrrie ł" ,^ńń ale wzrosło. Na coś te pieniądze poszĘ nie na

inluó.:. ale na biezące wydatki. Nie uregulowaliśmy zatrudnienią,wydatki bieżące

;; pń"';ą 
"u 

\ilv.ot i", j"ri przo*t zańdńęnia, frzeba przyjtzeć się dokładnie

ó;;;- )atrudnienia.,Czy, zostńa przeprowadzona chociaź jedna kontrola

ł ńłąrx_z podatkiem pń.irv_ przezprzeisiębiorców, dużaich część de*ałfie za

łski" pori.i""ł,"i". wńuoujó na_ inwestycje natomiast kredyt który mieliśmy na

to wziąć to bierzemy,
Pan Wójt Przemysław Łysak:

TakRadauchwaliłapodatki,Źesąonelajliższewsr9{irrnyc!gmin.Jeżeli
chodzi o nauczycieli I r.irilń"rt" z nicL traci pracę, niedalek9 ob9\ Pana siedzą

iuani, 1.aoov ńorń " pozostawieni n*""yCiet. Na ostatniej sesji byli rodzice z

krajna a mówił paą-zetv ni} c,lr:zędzŃ na dzieciach, klasa zostaje do jęj

prowadzenia potrzebn} :"rt,r"*,"y"i"l. Realizujemv taki bgdz9!_:F. o" jest" jeźeli

byłby on Zte *yr.oońńv to opińa byłaby o"gitylłou, wcalę RIO nie musi wydać

pozytywnej opinii.
Pani Skarbnik Marzanna Jop:

Ustawaofinansachpublicmychwprowadziłatakiezmiany,żętlliemoŻna
z zacięaoego kredytu fińsować 

-wydatków 
bieżących , dlatego proszę w ten

,p"rJii"g""ri" irtÓ.p."Ó*ue,,U"u*u obliguje nas do tego, żeby przy budżecie

deflcytowym * pr"r{"r""j kolejności 
^"|aguoy 

hłedyt przeznaczaó na spłatę

wcześniejzaciryanegoraeaytu,dopieroto.cozostajemożemyptzeznaczyćla
sfinansowanie a"rrclło- 

- 

6oÓ"tow"go, kredyt spłacany j",j. zgodnie z
- harmonogra*u-i *"i"*i"i poapi,u"v"h umów Nie można mówió, że kredytem

fi nansuj emy zadania bieżące,
Pani Barbara R aczyhska-Kierownik SZOS:
_Chciałam pokazać d;;" .tro;y ,,Echa Dnia",które zamieściło wyniki testu naszych

rrią 
"ł"i"earni. "rr"iuiu,o 

póchwalie qniki Szkół podstawowych, które byĘ na

2 miejscu, * t"o ,po.JU #aue * jaki iposób procentuje |nleltrcia w oświatę,

Chciałam wymienić p.";"łtv, dzĘkiklórym udało się pozyskać. środki finansowe:

Cedzyńska Akaa..ru'iiirr"iętnoJł _ 4a .4ó5 
ń, Szkoła w ledqnp 

_Uczymy się dla

Iepszej przysńoSci SOÓ S60 )ł, mwestu.lemy w NasząWiedzę -Szkoła w Bęczkowie-

40 830 ń, Cyfrowar;j" _ |il;ett ,ra zoo ooo zł, dóstaliśmy z rezęrw oświatowej

kwotę 116000 "łotyą-'ao 
pffin..y świetlicę jak również d9sftiśmv środki na

odprawy dla emerytów. Napisaliśmy nawv projekt na przedszkola i mamy rcdzieję,

Ze uda nam się pozyskać na ten cel pieniądze,



PanRadny JanZleloŃa; | _

-i*;"rr, żę lad buÓźetem nie ma co dyskutować, nowych inwestycji rue

wvkonujemv Ęlko realiĄemy te rozpocżęte, a moim zdaniem to się cofamy,

P;Ó.ń*; rozwoju Gminy jest zagrożona,niejestem.pesyT,,Ę l"J,,^:tem 
realistą

co do szkół to ja się 
"i""rź,"z" 

rąiuki. wynikiale Gimnazjum w Bielinach miało

o wiele lepsze wlniki niżnasze, 
iedzi, które

Oceniam} W ójtó za reńizację builżetu, ale oceniamy rówńeż za v)rpow

tu niejednokrotnie *-.",rjl padŃ: ,niezręczne 
które to niczemu nie słu:źą

ffaktowanie por""".głn;-;1i ii"a"il,łr, kńdy ma prawo do swojej opinii

i wypowiedzi,
NazębraniuwCedzyniebyłMarszałek,LucjanPietrzszezyk,Panpowiedział-Poseł,
Pan Zołądek -Pan powiedział nię Poseł, to naprawdę nie słuzy w perspektywie czasu

dla rozwoju Gminy,
Pan Wójt hzemyslaw Łysak:

' -Ja tak iowiędziałęm? Nieprawda, Absolutnie nie,

Pan Radny lanZieloŃa
To są Wójta słowa. Prawda na 100 procent, jest Radny może to potwierdzić,

Sp.u*u pot ulaowaoia Pan Bogdana GierĄ w Skorzeszycach,

To dotyczy *ypo*r"^di--ifr;ń i odbija.się źle na wspóĘracy z wladzani

powiatowymi i samor"ąao,vymi, UrŹędem Marszałkowskim i Urzędem
,Ńo;.*oa"nro, 

t.".uu pońJarieó jasno, ze nielłórę rzeczy będąblokowane bo skoro

,ę ł"r, ludzi traktujJ źle to oni mają prawo właściwie posą)ić, Choć tego nie

powinni robić, alę tak jest taka jest prawda,

Pan Wójt Przemysław Łysak:
Jak potraktowałem Pana Gieradę?

Pan Radny lan Zielonka,-

sobie nie życzy, żep* p"ńl., wiedzieć wcześniej o iatlcł, r,ze9z2ch,.on,przyszedł

p"ariit".,"e .i"r*unó* za wybory, Gospodarzem zebraniabyłaPani SoĘs.

Pan Wójt Przemysław Łysak:
Ja byłem ,upro"łonv la zebranie sołeckie dotyczące *p,uy 

9_oj:od*"zych 
a

okazŃo się, Ze jestem nł*yto,""y* - politycznym, w gazecię przeczytałem, irn

uczestniczyłem * o-o*u"n toalicyjnych, których nie było. Nie chcę przeczytaĆ , Żę

promuje jednego " ńJyd"tó*,na- posłów- danej partii bo tego nię cryniłęm

w źadnym p.ąrpudto. Ctróiałem mówić o sprawach gospodarczych gminy, było to

iŃ;ń rpŃuni., |op,o,ił,- zebv mlig w takiej 
.,ytuu:Ji " *I]ić_ ?:,,:T1

piołuru tei,powiedńalim wprost bo pózniej przęczytarln, że.lczestlrczę w czyms o

;;;;i" -ń, na drugi ,a,iię dumsię wciągnąć w takie coś,

PanRadny Jan ZieloŃa:
To tył człowiek, który mógł w tych sprawach gospodarczych pomóc, a Pan mu

ręki nie podał, To 'J;;^śńtd-; 
p""di,yUo,",e 5,1ko powyborcze, olprzyszedŁ



podziękować.
Pan Wójt Przemysław Łysak:

podałęmmurękę.Prosiłogłosy,tobyłospotkanieprzedwyborcze.-Panbroni
swojej opcji z któąja bardzolhce wspąracować, ale nie ponłolimy sobie

potiiv.^Ll*o gmina nar"ucić jednego kierunku, czy drugiego, czy trzeciego,bo

irv ń. i.rt"t.y iarzędziemw ręku partii i myślę, że Pan powinien pochwalic,że ma

ńego Wójta,-6o.y oi".1..t popychadłem. T9 ni9 chodzi o przemysława Łysaka ale

o Wó]ta Cńiny Górno, my *e.lesteSmy wasalami kogokolwiek, ,a.^9ż" 
niektórzy by

.rr"i.ii. Reasumując, 1ezLti cioazi o bu<lżet bo nad tym będziecie. głosować, to

ńń ,r"rri" .u u*ug, j ężeli zaś chodzi o inne sprawy np, polityczne, ja na ten temat

nr" .ń. .ię wypo-iuóać, zazdroszcząnirrn oświaty, wyniki mamy rewelacyjne,

staramy się ściągać środć " zewnąf;z, zazdroszcząnam również słuzby zdrowia,

,iri.arłt gmioy*zardroszcząlambezpieczeństwa, strńy poźarnej , przygotowania i

;;półp*;y C'hciaĘm za'to pońękować Radnym, bez waszyń.decyzji, bez

*ńń' uchwał ja"nie mógłbym tógo budźetu ręalizować w taki sposób jaki

zobiliśmy.
Pan Radny Andrzej Łakomiec:
_ prięz pracownika kuratorium byĘ wręczane statuetki dla nauczycieli , ani

,,Pcno Onia'ł nie napisało o tym ani Gołoborze nie napisało, Chodzi mi jeszcze

Ó a.ogę w Krajnie Żagórzll, WOjt podjął jednoosobowądecyzję bez zgody Rady

Ó.iri,, aogaółi się-polu6owni",l źoituło wadium zwrócone, wykonawca jak

podpisywał lr.o*ę to zabezpteczył, dawa] gwarancję na tą drogę a później jak za
'."ii pi.riąa"e wygrał przetirgto iezygnuje z.:ęęo inie może gwarancji udzielić, Na

;ó;Jri.j sesji siładłem ńmi. *r,lorót ile kosztuje ,,Echo Dnia" miesięcznie,

;;Ęc" ri a"i powinienem otrzymaó odpowiedź jeźeli Pan tego nie wie to Panu

wicewójt podpowie,
Pan Wójt Przemysław Łysak:

Niech Pan ,u"ho]wu kulturę. W Masłowie zazóroszczą nam decyzji

o roz:więanilumowy i zdrowego rozsądku,

Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Skiba odczytuję treść 
",|1ary 

w sprawie

udzieleniaabsolutoriumWójtowi"cminyGórnozĘtułuwykonaniabudzęuza201l
rok.
W głosowaniu bierzettdziŃ 14 Radnych,

Raóa Gminy przystąpiła do głosowania nad w/w uchwałą,

Wyniki głosowania:

- 7 radnych,,z*'

- 2 radnych ,,przechv"
- 5 radnych,,wstrzymało się"

Uchwała nie z osŃa przyjętaprzez Radę Gminy,

PrzewodniczącyRadyGminyPalClrzegorzSkibaogłosiłlOminutowąprzerwę.



po przerwie pierwsząosobą która zabrńagłos była pani RadnaAneta Dudzik:

Mam pytanie, poniewń na przerwie Wójt powiedziń ,,tracimy. do Ciebie

cierpliwość". ianie Ńójcie, traktuje Parr Radnych wybiórczo i tendencyjnie. Proszę

mi ivyjaśnić o co tutaj ót o6'i to 1u zpanęm żadnego więącego stosuŃu nie mam,

proszę się zastanowićlak pan nas pokazuje bo jak na razie to ma pan swoje problemy

wewnętrzne, które kieruje do wszystkich.
Pan Wójt Przemysław Łysak:
_pu"i ,ió zagalopowńaw tym co pani mówi, ja żadnychproblemów ze sobąnie mam

to Pani ou ńur"ą opinie piacuje , już część sobie Pani zĄpracowała, proszę wyraźnie

słuchać kto mówi.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Skiba:

-lu to po*iol"iałem. To jist powiedziane pod tym korrtem,,że spotykamy się

;"y*i, rozmawiamy i nic nie wynika do momentu kiedy się podejmuje decyzje lub

"ń". l";rko Przewodniczący mówię, źe opinia nie dotyczy wyglądu, postaci czy

pistury czy charakteru wójta tylko dotyczy opińi z RIo, to chyba jest sensowne

Ęlko dziwię się niektórym Radnym swojej postawy,

Pan Wójt Przemysław Łysak:
chce ńie rani.lat<os wyruźnie zaatakować, próbowała pani usunąć ze stanowiska

Pana PrzewodniĆząeego'Cro"gorru Skibę, pewnie następne jest moje i tu sobie Pani

kierunek znalazła, nió ma pńi argumentów, obrazła mńe pani §lm, proszę nie

zmyślać nie kłamać naprzysńość, ópini,e pani takimi postawami buduje też o sobie.

Puń ;.rt Radną wybrana przęz mieszkńców to zobowią,zuje do postawy takiej

nupńaę crytelnej.-To nie iytto tutaj ja jestem clzisiaj ocenianl doryb mnie słuchy

Z. * -"aiu.r, jesi.iuz informacja naduou, Dziadostwo juz w tej gminie kończy się,

ni" j"rt to p.o.ó* łairry bo dużo iego dziadostwabyło. Nie tytko tu ja jestem oceniany

łt"UrZay 
" 

rras. W oópowiednimńomencie wyborcy zapytajl-co aobiłeś od siebie

dobregoi Oprócztego, żejesteś narzędziemw czyichś rękach? Na uroczystości 130_

Ńu buom Spółdzielczógo w Daleszycach siedzieliśmy przy jednym stole z

człoŃiem Zarządu wojeivodztrra , iuo". Zołądkiem i nie było żadnych

problemów, myśti , ze sąbardzo poprawne stosunki zpanem Gieradą z powiatem

w różrych dziedz;nach.
Pani Radna Aneta Dudzik:
-Takie samo pytanie ponawiam do Przewodniczącego, zaś w przypadku Wójta mogę

p.".p-riry *',,P"t,rPnił'umieścić lub w jakiś inny sposób, aby ewenfualnie duma

zostŃaw jakiś sposób żagodzona.
Pan Wójt Przemysław Łysak:
-Nięch Pani zacńowuje się powaznie. Pani i tak nie przeprosi,

Ad.4 pkt.3
Pani Skarbnik Mmzanna Jop:

Dostali dzisiaj pństwo dodatkowe materiaĘ doĘczące zyian.w.budżecie,

które związan ę są ze skorygowaniem uchwaĘ Otrzymaliśmy dew79 Wojewody-ś;ł"k 
łrkiego 

, 

dotycząca- zwiększenia dotacji na realizację zadań z zakresu



administracji rządowej_ dotacja znstała zwiększona o 25 000 ń, została podpisana

rJwniez ,r.o*u z Wojewó"<tzkim Funduszem ochrony środowiska doĘcząca

środków na utylizacje azbestu, jest to kwota 5 000 zł, otrzymaliśmy decyzję

iii"rą"ą "*iit."eńu 
dotacji ni zasiłki pielęgrracyjne i jest to kw_ota 13 500,

"n"ńiri;.v 
irodki z przezniczeniem ta cyfryzacjęszkoły _ krvota 97 248 ńoĘeh.

Zastępca Wójta Pan Paweł Marwicki:
Wystąpiliśmy o wasadnienie wyroku odnośnie szkoĘ w Cedzyńe, musimy

zabezpieczyi tą kwotę, ponieważ wykónawca żąda natychmiast wpłaĘ bez wyroku

nie moZemy tej-kwot!pizekazać a]e musimy jazarezerwować w budźecię, poniewż

* p.ąrpuai.u gdy tÓrr wyrok do nas dotrze musimy niezvvłoczrie tę należność

uregulować.

Przewodniczący Rady PanGrzegorz Skiba odczluje treść uchwĄ w sprawie zmian

w budżecie gminy na 2012 rok
W głosowaniu bierzeudziŃ 14 Radnych,

RaJa Gminy przystrytłado głosowania nad w/w uchwałą,

Wpiki głosowania:

- ll radnych,,zl'
- 0 radnych ,przecivt"
- 3 radnych,,wstrzymało się"

Uchwała rośtła" prryiętaprze)Radę Gminy (uchwała Nr XXVl68/20l2 stanowi

zŃącznk do protokofu).

Ad4pkt4
Pani Skarbnik Marzanna Jop:

-W zvłiqkll ze zmianąkwoty planowanych dochodów

na 20IŹ rok oraz aktualizacją kwot planowanych

w poszczególnych latach wprowadza się zmiany

Finansowej na Ia 2012 - 2022.

Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Skiba odczytuje treść _":hyub w sprawre

,miarty Wieloiótniej Progrrozy Finansowej Gminy na lata2012-2022

W głosowaniu bięrzęuóziń 14 Radnych,

Raóa Gminy przystąpiła do głosowania nad w/w uchwałą,

Wyniki głosowania:

- l0 radnych,,zd'

- 0 radnych ,przeciw"
- 4 radnych ,,wsfizymało się"

UchwałazostałaprzyjętaprzezRadęGminy(uchwałaNrXXVl69/20l2stanowi
zŃącznk do protokołu).

i wydatków budźetu Gminy
na realizację przedsięwzięć
w Wieloletniej Prognozie
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Ad4pkt5

PanJerzyKaczmarczyk-inspektords.budownictwaizagospodarowania

przestrzennego ła miejscowości G_óry .ten plan jest juz 
3l_(:t:T 

pralvnym

i 
"t"*ązr:". 

Jw w ubieóń roku roku Palstwo_ Teręsa i Marian Kisiel prowadzili

;;""ł i WOlt"* G;i;Y l, zloĘli formalny pisemny wniosek w planie

"u!orpo"a*o. 
anii przestzeńego dot}czącego kilku dzińek przy t^v, Górno -

ffi;diń państwo Kisiel chcietiby tęn teren zmięlić z teręfin zabudowy

jednorodzinnej na teren u*łogorły, który mógłby posłuzyć y. zbud9lanre obięktu
';;;"ń z"ekspozycjąciągników, Temlt len został wczęśniej przedyskutowany na

rJm-l* Ćo.poa*l"ro-ńa"ej Ładu i Porządku Publicmego, Zaznaczamy, że

Pństwo Kisiel zobowią""ii'rię pórye wszystkie związaflę ztym koszty, Ewentualne

ń*', z tego t}tułu rnogi ńi,it"łe * t,vUi, sporządzania planu i prąl wyłożeniu

publicznym.
pani Danuta kisiel_ współwłaścicięl przedsiębiorstwa produkcyjno _ Handlowo_

Usługowego Marian Kisiel:

rodzaje ciągnikOw, które nie mogą być ,*"m , sobą dlatego chcielibyśmy

"*"'ń""t,ę§asządrugą 
działkę-na ien cęl, Już o tę, zmianę zabiegaliśmy za

p,]p.r",i"i.g" wojtu, mieliimy równiez szansę na dofinansowanię z Unii, dziś jest już
'po'aor-ńo**"io * związkll z czym ta procedura nadal trwa. Docelowy punt

( płówna baza\ znaidoii *ń rcłió tl g&ńe się mieścimy, tu pozostanie takźe

fp;;;;";ńików"ich serwisowanie i wystawa i dlatego prosimy z mężem o

pr zeksńałceńe tych działek,
Pan Radny Andrzej Łakomięc:

Mam prośbę o zapisanie w uchwale, że, to będzie tylko ekspozycja, bo to jest

osiedle, wokół mieszkńid,i", żeby nie było tak jak w Beczkow_ie., zatwierdzotlc

bryłonadziałkęp.""rny.łorlrąatĆrazihla_tambudowaóspalarnię,zwłok,,_
pani Danuta kisiel_ wspołwłaściciel przedsiębiorstwa Handlowo_ usługowego

Marian Kisiel:
Chyba nas pństwo obserwujecie, my też jesteśmy ludzmi .roarmnyml,

mieszka iam jedna'sąsiuatu, ttO,u pi"yl"g9 do mojej dziaki,,ale 1uk 
jur mówimy

docelowo chcemy po""irrvć działalność, óh..ro,, być chlubą dla_tej gminy i czymś

sięposzczycićlp.u"o*Ńnurzeczgllitly.ToniebędzienicuciąŹliwego,będzietam
pas ochronny zasadzony zielenią,

PrzewodniczącyRadyPanGrzegorzSkibaodczytujetreŚćuchwĄwsprawiew
ffi;t" pdstąpienla- do sporządzenia zmiany Nr 1 miejscowego planu

"'ugospod-o* 
art|a przestrzennego gminy Górno "Górno" (/

I
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Rada Gminy przysĘllłado głosowania nad w/w uchwałą,

Uchwała została prryi{ta jednogłośnie przez Radę Gminy (uchwała

XXV|70|2012 stanowi załączlk do protokołu),

Przewodniczący Rady Gminy PanGrzegorz Skiba ogłosił l0 minut przerwy,

Ad 5pkt 6
ZastĘpcaWójta Pan Paweł Marwicki:

aut"ń,-i w,piątek aótłuanó wtedy kiedy bvtv fui, przygotowane materiaĘ na

ir:i]'ś*iu,"rJŃi ronserwator źabyrków przysłał uaktuatniony wykaz tych

zabytków.
Ńu'ńa*Ńi. rozporządzeńa ministra kultury i dziedzictwa narodowego mamy

;bŃńk 
"up.o*udzie-c1llinna 

Ewidencj ęZabytków na terenie gminy, która będzie

pÓ^i"j ńS"iem do opracowania Programu Opieki nad Zaby&ami,

Fan Radny Wadysław Kowalczyk:
-K"pri."ń * Włi Jachowej jesi stosunkowo nowym budynkiem ma może z l}lat,

Zasiępca Wójta Pan Paweł Marwicki:
-i., i^,vt* ÓtrzymaliSmy oJ Ś*iętot"v"t,iego Konserwator? Zńytków, widocznie

,iiŁi.t powod} aby umieścić tę Kapliczkę pod wezwaniem Sw, Anny,

Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Skiba odczfiuje ffeść uchwały w sprawie

przyjęciaGminnej Ewidencji Zabytków. dla Gminy Górno,

W giósowaniu bięrzeldzlaŁ 14 Radnych,

Raja Gminy przystąpiła do głosowania nad w{w uchwałą,

Uchwała zostŃa ;;;ń jednogłośnie przęz Radę Gminy (uchwała

Nr X)Ul7ll20l2 stanowi zŃączn;k do protokołu),

Ad5pkt7

Zastępca Wójta Pan Paweł Marwicki: 
Zespołów

Dwie sesje wstecz podejmowaliśmy uchwaĘ dotycząca utworze a

Szkół i anięniła się orobu'* ńa"ia" prawnym Pani Wojewody, która_ opiniuje nasze

;;ń;y, wpŁynęło do 
- 

nus iozstrzygieció ladzorcze, iż zapis który mówi o

"ŃriiJ*"riiu 
w ozięińku Ur"ój'owym Województwa_ świętokrzyskiego był

łai"""ii piiiewuz,,i"-.i t" akta p,awa miejsiowego, W następnej uchwale jest

identyczna sytuacja.

Przewodniczący Rady Pal Grzegorz Skila 9dczytuje 
fieśó o"h,q w sprawie

zmialyUchwaĘ Nr xviwtąćtżoTz Ruay Gminy w Górnie z dnia 29 marca20|2

roku w sprawie utworzenia Zespołu Szkoł w Górnie

W głosowaniu bjerzeldziń 14 Radnych,
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Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad w/w uchwałą,

Wyniki głosowania:

- 12 radlych ,,zl'
- 0 radnych ,przęaiw"
- 2 radnych,,wstrzymało się"

UchwałazostńaprzyjętaprzezRadęGminy(uchwałaNrXXI]L7212012stanowi
zńącznik do protokofu).

Ad5pkt8

Przewodniczący Rady Pwt Grzegorz Skiba odczytuje treść u9hvrĄ w sprawie

łi^^v uchwaiy Nr xvllvtąl naiz Ruay Gminy w Górnie z dnia 29 marca21l2

roku w sprawie utworzeniaZespoŁu Szkoł w Woli Jachowej

W głosowaniu bierzeudziń 14 Radnych,

RaJa Gminy przystrytłado głosowania nad w/w uchwałą,

Wyniki głosowania:

- ll radnych,,zł'
- 0 radnych ,przecisv"
- 3 radnych,,wstrzymało się"

Uchwała została przyjęta przez RadęGminy (uchwała Nr XXI/l73l2012 stanowi

zalącznk do protokołu).

Ad.5

Informacja Wój ta z dzińallości międzysesyjnej:

25 maja _ uczesrlticzylem w spotkanfu zńązku Gmin Gór świętokzyskich Ltóre

e;ty;Ń, między irlnymi inwestycji zaktórąmusimy przejąó dług, staramy się to

obronió, jest tó krota około 300 0ó0 zł, dostatiśmy to niewidocznie w spadku po

poprzednikach

27 maja_ festyn w Leszcąłrach ,przy okazjiwłączona zostaław to Gminna komisja

R""*ią4y*ń Problemów 
,łtónoto*y"h 

wraz ze swoimi dńŃaniarni

|rofilańryc"nymi, czynnie w przygotowanie te^go festynu włączył się Pan Sołtys wraz

z Radą §ołect<ąatakże Szkoła Podstawowa i Strżacy

29 maja - uczestniczyłem w spotkaniu. Świętokrzyskiego Centrym Transferu

rnrro*u"ji i Technologiitotyczącego odnawialnych źródeł energi to sąbardzo drogie

,ń"tv, i"yr."panie jeinego'odwieiu to kosź l0 mln złotych, jeden nowy wiatrak to

l5 mln złoĘch
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I czerwca- ,, Mini Euro" w Daleszycach, nlyciężyło Gimnazjum w Woli Jachowej

1 czprwca - odbył się Dzień Dziecka w Szkole w Cedzyrrie gdzie wspólnie

"ryt"iiS-v, 
która pisze wiele projektów w óziałaniazaangńowani sąrównież rodzice

2 czer:wca _ Klub Morski ,,Horn" nad zalęwem w Cedzynie zorgatltzowńDzień

Dziecka

4 czerwca- miały miejsce negocjacje projektórv które robimy, wtedy odbył się

,dłń"Opi".r.rv na Swiócie meóz ÓlągnitOw z inicjatywy Pństwa Kisiel

5 czqwca - gościł u nas weterynarz powiatowy Pan Wyszkowski, tematem była

;pi;k;nad ńerzętami jakrównilZ temat wyłapywania bezdomnych psów

6 czerwca - odbyło się spotkanie kilku wójtów okoliczrrych gmin z Prezesem

ifi; Kielce Panem Anórzejem Mochoniem,.chcemy by nasze gminy w zakresie

rolńctrła i turystyki miŃy bardziej ntaczący ldziń

6częrwęa-odbyłasięKomisjaRozwojuSpołecznoGospodarczego.iBudzetu,która
;"-oŃ;" zagłosowńi )a" ńzie.,ęiierrr absolutorium dla Wójta tylko jeden

zczłoŃów wstrzymał się

|1czerwca-mieliśmyspotkaniezDyrektoremPowiatowegoZarządlDrógPanem
ń;bi"r", współpraca ńri. nu mia,ę nas,ych możliwości w dobrym kierunku,

prowadziiiSm} roznowy odnośnie chodników Bęczkowie i Leszcrytach

14ęzęrwca-brałemudziałwRadzieLGDwBielinachgóziezłoĄliśmy4projekty

!5 czerwca _ w świętokrzyskim Biurze Rozwoju Regionalnego miało miejsce

""g".i"":" 
p."JettOw ita rOi Gospodyń Wiejskich jaki i siłownie zewnęffzne

I7 czerwca _ uczestniczyłęm w spotkaniu z mieszkafrcarli Domu Nauczyciela

* Si""ko*i", mieszkńóy chcieliby więcej .niz same mieszkania, była mowa

o działkach oraz innych nakładach ze strony gmmy

18czerwca-odbyłsięXXFestiwalPiosenkiTurystycznejwCedzyn'ie,obecnybył
p* śi."rtą Pan \jVicekurator, Pan Poseł Jan Cedzyński orazPanPrzewodniczący

18 czerwca _ uczestniczył emw u"yjeździe do BrŃseli z Klastra EnergetYcznego do

którego w zeszłym roku przystąpitlS*y,., tych spotkaniach brali również udziŃ

*Jii;*l. okorió^y"n gńi". c]"*y 
"n5 

, 
stae na wybudowanie nawet jednego

wiatraka tylko prywatrryil-ińęstorów Belgia lub Francja mają dofinansowanie z
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Unii rzędu 20-25o/o,a u nas może ono sięgnąć lawęt 50-60Yo

23 częrwca- z hicjatywy Stowarzyszenie Przyjaciół Gminy Górno odĘ się rajd

rowerowy, z dużrymsentyńentem odoor"ę się do tej orgarizacjibo sam w niej kiedyś

;;;;;ń od"ni. pŃuaa to Grzegorz Ciepiela. środki na to przedsięwzięcie

zostŃy pozyskane zostały ze Starostw-a. Ęoy,3|oy"qo, .zoslanię 
*y9Tl^ również

iora.i pio_u:ący gminę. w ramach swojej działalności to stowarzyszenre pomaga

ludziom unogim-roŹaaląc tony Zy*ności kżdego roku

26 częrwca- odbyło się kolejne spotkanie Zwivka Gmin Gór Swiętolrzyskich na

łtOry- zrrów odb}ła się dyskusja przejęciazadłl:;żenia

27 Ćzerwca - uczÓśńcĄem w szkoleniu obsługi inwestora

2'7 czerwca _ lczestniczyłem w roznowie w TVP Kielce w sprawie zatrudnienia, był

,tń"z obecny pan Starosta, panii Dyrektor powiatowego Urzędu pracy _

Malgorzata Stanioch i zWójtowaz Rakowa

2lipca-wptynęłopismowsprawieutworzeniasckoniskadlazłłierzątnaterenie
;^-Ą g.inv oi-'oOpowiedi na pisma rvłiLzane z §asTyrr' apelem w sprawie

il;;t"'p;.iwko likwidacji Posterunku Policji w Górnie

Adó

Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Skiba:

Gorąca linia ,,Echo inia", Radio Kięlce, Dziękujemy Panie Łakomiec za

kolejne informacje w mediach.

Ń;l;p.i. Zastipca W;i; F* Paweł Marwicki odczytał pismo które wpłynęło

" 
U."iJ, r".rii;tu"ji Joiv."ą,e ewentualnego. zapoftzebowania montżu aparatów

ulicznych, Radni oraz .ońi "il 
zglosili PoT:"b.y 

zainstalowania takich aparatów.

Pan Wójt P.".-yrła*'i}sar,""ua-i""ił, Ź" * zwiaEku z wielokrotrrymi

interwencjami w sprawie ńaku zasięgu, na wydzierżawionej dzińce w Górnie

p"rrt"ł" -"sńzal<tóry gmina otrzyma stosowne środki,

Następnie Pan Wójt P.;ńńŃ risa! o.raiPrzewodniczący Rady Gminy wręcdi

ffi;ił;;Hz;ńł- śńmo przedszkolnego pani Ewie Krajcarz pamiątkowy

grawertonzaza]ęcrcpi".**gomiejscawkategorii,,NauczycielPrzedszkolny''-
Bęlfęr Roku na rok iottnz: Dziękując za dóskonałą wspóĘracę. Pan Wójt

nadmienił,żePaniDyrektorpotraftzaangńowaćwswojedziałańawieluludzi:
Radę Sołecką sołtysów, mieszkańców
ffi"#"#"ń;;;i;',-;;Ńi*a,owzruszonaizaskoczonaT:T*:*::"]_1
;;; : ;; ;; r..r, r*"J, 

-i'yr""t ra pracował cĘ z2sviń,,hoo, 1:Ył, _:dniesiony
#rń;";iń;;;;r-]wspOĘ,acowników,mies"kań,óy.c:,11,:*:T;
frtr#; ffiiłłńńiłvrłił "u 

*rp*.i.,dla całej oświaĘ za ńezarrrykanie
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mĄch szkół. Ten uroczysty moment został uwiecaliony w pamiątkowych zdjęciach,

Przewodniczący Rady Gminy PanGrzegorz Skiba ogłosił 10 minut przenĄT,

Po przerwie głós zńrńRadny Pan Andrzej Ł,akomiec:

-Za to, że nie chciałem popi".ue rana ŃO3ta w rriektórych sprawach, mam swoje

,a*ił a Ń._ *"ręńł odrzucany, na spotkaniu w Bęczkowie mimo że to

a"iv."v r."-isji Oświał , Domu Nauózyciela, dowiaduję się teraz,_Tak samo §prawa

ć;ery;;, pani Radna d ń jakbv od tego głosowania przestała istnieć, to jest

ponizanie Radnych, tu ,"kJu "* ć"arv"i" p.Ńl" a"ięti niej jest. potem się Wójt

"ńG-, i 
"i" ^a 

abśolutorium to skąd będzie juk,tuk dalej będzie współpraca,

K,"d,;;ńie ,t"aria w-ńaió do mieszkancy Bęczkowa się pytają bo jak

idzie woda zKrajlato .u*"." możla pić a kied} przdac3ivi brakuje wody z

ie;ń;;;da nawet a"-p"ar.**la się nie nadajó, dowiedziałem się, że ta woda

stoi w rurach nie uźywana.

Radny Stanisław Anioł:
Chciałęm podziękować Panu Wójtowi za pomoc pracorłłrików grupy

interwencyjnej oo polno"},w ,orguoiro*aniu uroczystości z,okazji Dnia Dziecka w

ilililń;ńo.u ś"toŃ, koła G"ospodyn Wejskich, sprawiło nam to przyjemność.

Mam pytanie do Pani i<i"."*"lł iarrós"i" .nodoitu bo w tym roku kończy się

gwarancja, 
""y 

*vr.orru*"-u;gŃ ,it i będzie czpił starania, żeby te wszystkie

usterki do końca wrześniu uzuiąe , Koiejna iprawa jest wstawienie zraku na drodze

wojewódzkiej jadąc odMąchocic w górę,

Problemęm j..t .oroi.ż*'.i"*vr.-"_"irre _ 
pobocze na cmerltarz sprawa Pani

Komorowskiej ,Uttra rłioiłą ja u ksadz_1 proboszcza byłem, nagłaśniałem ten

temat, jak na razie u"" iarń: irt ieje problem również z panią Rzepą która się

*v."i"ń"łr"enajpierwsięzgodzlłanabudowęzatoczkl

Radna Pani Aneta Dudzik:
Kiedy będą 

",,ut,i 
- Cedzynie? W daĘlm "'u* :l |i:,Ol":lz 

dojazdem

karetek, odnośnie t"""ri"".;iirt"il;"-duży problem np. wyrzucanie Przez studzięŃi
-ń;;rry;;"r"ń 

do zalewu, tzpba zailtęrweniować do wykonawcy,

Pan Tomasz Tofil - Sołtys miejscowości Cedzyna

-Ja chciałem rlrrpo#i.e o problemie na, cmentarzu, y. L"":"v:::h, droga

zaglodzona, autokary ,-ioe"Ća"^i nie.mają jak nawtócic, możę gmina by też

zainterweniowała, rn*J-j*i,S zamiany działęk trzeba zlobić, Tablice

" 
pńiątkowvmi nagrobkami są zastawiane śmietnikiem,

Pan Radny Władysław Kowalczyk:
Na ostatriej sesji poprosiiem Panią Raczyńską o odpowieclź na piśmie do tej

pory jej nie otrzymałem.
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Pan Radny Jan ZieloŃa:
:'ć;;;'ń roku będą czynione jakieś kroki w sprawie wykupu_gruntów pod

oczyszcza|nię. D_gą *"^u ,p.uń jest prośba mieszkńców Kolonii, między

ńŃr; i*. ZŃo"i"m istnieje d,Óga, ktO,ą dojeżdżają,Sizont'" należałoby

trochę tę drogę utrvardzić.

Pan Wójt Przemysław Łysak:
Odpo*ie- laótko na pytanie _Pana_ 

Łakomca - traktowanie niektórych

naanvcniOstatnio zabĘsnął Pan na niektórych spotkaniach w Leszczynach,

Ja Pana nie będę 
^pru"łi] 

juPana traktuję, .że 
maPal złe intencle,kuzdy widzi jak

il się -.iro-uji. Nie 
- 
mam pretensji o absolutorium do Radnych, po

póg"ii*-i".h Ćzęś9.ii *,t,"yń,ło, 7 było "zd', Odpowiemy przed ludzmi

u póń. własnym sumieniem przed Bogiem,

Na prośtę Pana Anioła będę prosił o odpowiedz w sprawie tego chodnika w

Yęsrcńłctt, Ż*nd"ń .ię "'pi,*n" dó Zuządtl Dróg Wojewódzkich o

ur1,too*uni" jakiegoś kuXi "" tym bardzo rriebezpiecznyłn miejscu, w celu

bezpieczeństwu p.r"rńiil-y p"r"ystanek" który stwarlń__ dodatkowe nie

t"ńi."".n.t"" . i"z"ti cłroa"i 
-o 

drogę na cmentalz _ właścicielka ogrodziła swoją

posesję my nie mamy wpĘwu na niliogo prywatne tereny, ksiądz nie zgłaszał się do
'"**j"Z.ii chodzi o pońo". Wi",, ze iam ąproblemy zkontenerem" Pani , która to

iiłarł" zwracńasię z propozycja wvĘłu qrzez parafię,

pń sart*u wołczyk_ Kierownik dr. bodo*rrictwa i rozwoju infrastruktury:

Nie miałam zlecanych źadnych znaków na ced4łrie ja muszę mieć wykaz

jakie posesje od którego no..* d-o ktOrego numeru, Proszę przychodzić do mnie i

zglaszać.
p-* M-"r. Kitliński_ Kierownik ZapadaUsług Komunalnych w Górnię: 

_

- Dzisiaj był zgłaszarryp.ott", studzienek, luż tampojechali i mĄąprzeil<ać,

Pan Wójt Przemysław Łysak:

n eai rćagłwać i z§aszać. leżnli tnoa"i o tablice informacyjną nad zalew przy

drodze na cmentarz to-tu tuotl.a jest inwestycją nie naszą jest to powiatowa

-*..tv"i". W sprawię r^ytupu gńtO* pod oczyszczultrig, 1nu -J:lup wykupu

fi;;-,i icrr zuaaania. 
,ńóri 

}oa utwara"enie sprawdzi r91 |afał Krawczyk

i określimy w jakim djest si;ni;. IężęLi chodzi o studnie w krajnie to mieliśmy

;p;tk;" 'z palęm Wóiń " Bl"tin, ja natomiast pieniędzy na tę inwestycje w

budźecie nie widzę, będziemy jeszcze rozmawrać o tym na komisjach, Nie odbędzie

się to bez wcześniejszego przyzwolenia RĄ,G:i",
Pr)ewodniczący nidv Gminy Pan Grzegorz Skiba:

Na ostatniej sesji powiatu zgłoszone była sprawa tablicy przez Radnego

powiatowego to włascicieiem]".t pó_i"t i on io umieścił nad zalewem, W sprawie

studni łv krajnie nwają cały czas negoc]ac]ę z Gminą Bieliny, musi być
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odpowiednie porozumienie zaopiniowane, przez Radę Gminy i będziemy musieli

wskazae środki niezbędne narealizacje tej inwestycji,

Pani Barbara Raczyhska- Kierownik SZOS

Na poprzedniej sesji Pan Kowalczyk zadał pytanie i ja| s.am studerdził nie

rozumieliśmy się o co cilodzi i powieóńŃ, Ze zloĘ interpelacje pisemna i taka

ini.Ó.ru.:u nie wpłynęła do mnie, W zwiąku z Ęm ja pisemnej odpowiedzi nie

*u_ nl""*niej j;d;ak domyśliłam się o co Panu Kowalczykowi chodziło i na

iińwuarr" ieórrói ,e szkć' 
,rońoĘłam 

Stan na czynniki pierwsze i może ustna

iapo*i.a" r*a zadowoli a potęm prze|Ąe to na papier,

Następnie pani kierownik dokonała szczsgółowego omówienia ilości zatrudnionych

"*"i.iai oraz ilości p,zepracowńych. iodzin w Szftole Podstawowej
'i -ófr*_;r_ w Bęczkowi". po ł.o*ió; ayrt"*.;i zdecydowano, że zgodnie

, ń"łałńudostępniania informacji publiczrrej Pan Kowalczyk otrzyma 9p**yt1
odpowiedź na pi3mie po wcześniej szym szczegółowym sprecyzowanlu. swo1ego

wniosku w formie pisemnej. pan Kowaiczyk zwtóctł się z prośbą aby w odpowiedzi

włęto pod uwagę iiość zatrudnionej obsługi w szkołach,

Następnie głos zabrał Zastępca Wójta Pan Paweł Marwicki:
_ 

--ń,iŃuj, 
.uno _i"riJńv .pott *i" odn9lnie ,,ustawy śmieciowej",której

portanollri.oiu musimy *aro,ve ao 30 lipca 2013 roku, Musimy wybrać jeden z

trzech narzuc ony"t nu^ priłustawę wariantów: od itości zllżytęj wody_ od ilości

mięszkńców w danym dómostvrie lub od powierzchni zamieszkania. Do 30 czerwca

ś"l.it Województwa _u oto*ią"et uchwalić regulamin, my później_do końca roku

]o;ńi próiąe.ur"."gońi. ale wcześniej _urńy określić.szczęgółowe dane czyli

*lń,rp.iJoi, ąarię nuri""a" a dana opłati, jak często będziemy te śmieci odbierać

j.ń; deąi..*inv płutnoS"ń aane OÓą potoebne do tego, żeby potem sporządzió

specyfikacje do przetargu P; sołtv, _duf dobre pytanie _ co ztymi osobami, które

mają umowy z Kielcami i" i.rt iuk iuk z podatkiem jeżeli ma pan pole w gminie

óJ,ń" t" płili pan futaj podjki. ostat"cam kwota ile to będzie na mieszkńca cry

rodzinę będzie ustalonu'aipi"io po przetargu,_Musimy przygoto*u:y,y deklaracji,

ńóń ;r_,i kżdy wypełnli i oaaaó, może zdxzyć się tak, że wróci do nas z tego

tylko jakiś procent i fiJ;;;"b" tędzie wsnząe postępowanie aby wymóc to na tych

osobach.
Pan Tomasz Tofil - Sołtys miejscowości Cedrtrma"

Zgam wieie osOb, ktOrąni e majązawutej Zadnej umowy ani w Górnie, ani w

Kielcach i sobie gdzieś'ń sdęcl ,fr",rcają. Trzeba zastanowić się nad sposobem

"^iłiiń^rv"r, 
pńnlęa"v i nie wygórówać 9ilw9t<, 

lepiej niech najpierw będąniższe,

a potem je Ó*.ntouloi. w miarę potrzeb podnieść,

Radna Pani Aneta Dudzik:
Składam wniosek o głosowanie nad poszczególnymi wariantami,

Pan Wójt Przemysław Łysak:
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_To Rada Gminy uchwałąmusi podjąć decyzję uchwałą wstrzym},wanie się od głosu

nic nie da,trziba się wdrożyó, zastanowić, popracować trochę nad tymi tematami.

Dzisiejsza propozycja formalnego głosowania niczemu nie shrży. Odpowiedzialnośó

na Radrrych jest 
-ogromna, 

więdza też powinna być ogromna wobec _wszystkich
którzy nas wybrali i w tym kierunku będziemy szli. Ja miałbym taką prośbę, żeby się

nie ingżować wsfizymująco, od tego jest ten głos ta ręka w górze , ńe z Wzywdą

dla wyborców, dla mieszkńców.'
Pan Radny Władysław Kowalczyk:
_ To jest trudny temat, 1a lwńam, że trzeba wybrać wariant od osoby, mamy

ewidencje ludnósci, zameldowania. Jak ustalimy dla firm? Dla domu weselnego

gdńe 4 iazy w miesięcu odbywa się wesele ilości śmieci jest taka ja k z cŃej wsi, czy

inoi^u tu^ skorzystaó z waianhl od ilości mętrów? Nie można, ale z kolei nikt nie

będzielicrył gośói na węselu. Mam też sąsiadke, osoba samotna, sohorowana, oddaje

niecĄ *oret smieci na 3 miesiącę arna 150 metrowy dom, ukarać jązato? Być
może w tych wypadkach gmina musi zastosować jakieś ulgi,

Pan Wójt Przemysław Łysak:
_ Jak potraktować biedną l7_osobową rodzinę, klienta GoPS,l? Też od osoby?

ZaslępcaWójta Pan Paweł Marwicki:
_ Ma pan rację, kńda z tych metod obarczona jęst jakó niesprawiedliwością

wydaje nam się jednak ,żetametodazmetrami będzie najmniej niesprawiedliwa i nie

aótmie najuboZizych. Chodzi o dyskusje ireby rorwńyć co jest najlepsze,

Radna Pani Aneta Dudzik:
popieram pana kowalczyka, tt:wńam, że powinny być zastosowane ulgi

w prąpadku dzieci, które nie produkujątyle śmieci co osoby dorosłe,

ZastępcaWójta Pan Paweł Marwicki:
My nie możemy §lorzyć innego prawa musimy opierać się na ustawie, nie

możemy wziąć pod ,r-ugę zniżek wiekowych , jest proste rozgruliczenie,.

nieruclromości zimtęszkałó t ńezamieszkńe i w tych pierwszych nie ma

rozgraniczenia ze względll na np. wiek a w tych pozostaĘch możem{ },ciągnąć w

nasz systęm, a możemy ich zobligować do tego" źeby sobie indlvridualnie zawierali

umowy z firmami.
Pan Wójt Przemysław Łysak:
-Tematjest wałkowany od początku kadencji, przestIze1affI przed pochopną decyzją

trzeba s"ię poprzyglądie jakio robią inni,ta decyzjaRady będzie wpływać na buclżety

domowe nasrvctr-ńoicow, mieszkańców. Musimy być dobrze przygotowani i dużo

pracy w to wŁożryć. Unia oprócz superlafi przynosi naln wrzeczenia i trudne

sytuacje.
Radny Pan Andrzej Łakomiec:

pracownik za&ńuusług komunalnych powinien przygotować wstępne pi§mo

ile śmieci jest wywożone i prz}gotować jaki jest kosź wywozu śmieci. Skąd się to

wzlęło 7 zł na osobę?
Zastępca Wójta Pan Paweł Marwicki:
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wywieźliśmy w ubiegtym roku około 180 ton śmięci, doliczyliśmy do tego

30%o z illych frm i zsumowaliśmy to, naliczyliśmy minimalna marżę,i ktoś to

w urzędzie będzie musiał wykonywać, czy|i to tęz trzeba wkalkulować w koszty. Te

kwotę podzieliliśmy przez ilość metrów kwadratowych, to są obliczenia z danych

,poprźedniego roku, moźemy tylko oszacować, to jest tytko ogólna symulacjąmoże
będzie2złamoże8ń.
Pan Radny Andrzej Łakomiec:

Jalie patrzępod swoim kontem, zorganizuję spotkanie zmieszkańcami, zeby

się wlpowiedzieli w tej kwęstii, bo ja nie chcę sam decyzji podejmowaó,

Pan Wójt Przemysław Łysak:
Ptpieram, podoba mi się reakcja Radnego Łakomca, zrobić spotkanie,

przedstńić miósłancom problem, ja lvłńam, że to jest bardzo rozsądne, niech to

się rozstrzygrie wcześniej. }ak są dobre pomysĘ to jateż potrafię pochwalió,

Pan Radny Wadysław Kowalczyk:
-Czy przł obecnej opłacie wystarcza na wywóz śmieci?
pan Marek kitliński- kierownik zuk:

W tej chwili ponosimy niewielką stratę.

Pan Radny Wadysław Kowalczyk:
obecnię wystaIcza środków na wywóz śmieci przy tej stawce, a na nowych

zasadachstawka wzrasta trzykrotnie lub cźerokrotnie. Karzemy ludziom segregować

podnosząc im opłaty. Koło mnie jest zbieracz odpadów do powtómej przeróbki np,

Ódbierane jest szkło i płacon ę ma za l0 gr za kilogram,

ZastępcaWójta Pan Paweł Marwicki:
w nowym systemie będzie mógł pan oddać dowolna ilość śmieci d,warazy w

miesiącu. Z przepisów vnyoika wprost, że wlposżenie w kubeł na śmieci leźry po

stronię miesł afńa. Jeżeli ludzie będą se gregować to opłaty będą niższę,

Pan Radny Andrzej Łakomiec:
- Ći .o 1ĆzUąi ,iięrająte śmięci powinni spisywać kto je segreguję a kto nię, bo

atir:.ęójak ja segreguję to mam płacić za tęgo, kto nie segreguje. Szkło i plastik

moimł spneóać, ia makulaturę dzieci dostają zeszyty, Taka firma mogłaby na ty

zarabiać.
Pan Radny Władysław Kowalczyk:

Mam taka propozycję, żeby już tęraz Zakład Usług Komunalnych spróbował

wprowadzić segregacj e śmieci.
Pan Wójt Przemysław Łysak:

przed głosowaniąn absolutoryjnym podziękowałem wam za trafrc decyzje,

poniewż nas"a gmina się rozrvija idzie w dobrym kierunku, jeszcze raz dziękuje za

ie decyzje ktoró .nogę wykonać, w 94o/o wydatki i dochody wykonałem, dla

większ-osci jest to ,u'^io, aczkolwiek dla mnię się wydaje,że to jest wlłtik

rewelacyjny i wyśmienity. Jęszcze raz serdeczńe dziękuję za wspóĘracę, za

_s"erió"aócy".1e,-zadnych pretensji nie mam, wszystkiego dobrego źryczę dla dobra

gminy. Dziękuję bardzo.
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Skiba:

To głosowanie mogło niektórych poruszyć, ale z tego nic nie wynika, nie

będzie zadnego postępowania w rvłiązku z dzisiejszym absolutorium. opinia
o naszej gninię juz poŚau, dzwonili z ,,EęhaDnia" z Radia Kielce, Jeżeli ma ktoś

jakies uńgi to od tego są sesje Rady Gminy oraz komisje, proszę mówić to

w odpowiednim momencie;esti ios się źle dziele. ŻIe możnanobić szybko tylko

naprawió jest trudniej, gratuĘe Wójtowi, że idziemy w dobrym kierunku,

Wszystkinr, Ęczęwszystkiego dobrego w okresie międzysesyjnym i na wakacjach.

po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad, pan przewodniczący zamkn{

obrady dwudziestej pierwszej sesji Rady Gminy.

Na tym protokoł zakończono i podpisano.

protokolant

Magdalena Skowron
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